
113年大會優秀論文得獎名單 

 
獎項 Speaker 單位 題目 

第一名 林冠宇 高雄榮民總醫院 

Comparison of Amniotic Suspension Allograft to Combination of Platelet-Rich 

Plasma and Hyaluronic Acid for Intraarticular Injection Treatment of 

Osteoarthritis of the Knee Over 24 Months: A Prospective, Double-Blinded, 

Randomized, Placebo-Controlled Trial 

以異體羊膜懸浮移植物及自體高濃度血小板血漿/玻尿酸綜合劑治療膝關節

退化性關節炎的前瞻性,隨機及雙盲比較 

第二名 簡瑞萱 林口長庚紀念醫院 

Prognostic Implications of Unexpected Positive Intraoperative Cultures in Two-

Stage Knee Arthroplasty Reimplantations: A Minimum Five-Year Retrospective 

Analysis 

兩階段膝關節置換術第二階段術中培養意外陽性的預後意義：至少五年的

回顧性分析 

第三名 柯伯彥 國立成功大學醫院附設醫院 

Suppression of Experimental Knee Osteoarthritis by Combination Therapy of 

Cross-Linked Hyaluronate and Corticosteroids via Anti-Senescent Effects 

通過抗衰老作用的交聯透明質酸和類固醇聯合療法抑制實驗性膝骨關節炎 

佳作 陳衍仁 亞洲大學附屬醫院 

New Surgical Strategy for Adult Degenerative Scoliosis: Treat the Driver, Not 

the Major Curve 

成年型退化性脊柱側彎的治療新策略:矯正驅動椎體,而非側彎的主彎角度 

佳作 陳建均 臺北榮民總醫院 

Comparison Of Clinical Outcome Following Patellar Osteotomy And Tibial 

Osteotomy In Patients With Proximal Tibial Tumour Undergoing Pedicle 

Freezing Technique: A Retrospective Cohort Study (Preliminary Report) 

近端脛骨腫瘤患者採用肢體冷凍技術搭配脛骨或髕骨切開術後的臨床結果

比較：初步回顧性隊列研究 

 


